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Dyrektor sportowy Monchi zaprezentował dziś ostatniego piłkarza

sprowadzonego w tym mercato, który będzie najpewniej zarazem ostatnim

zakupem całej sesji transferowej. Przy tej okazji Hiszpan odpowiadał na

pytania dotyczące aktualnych kwestii. 

- To ostatnia prezentacja tego mercato, dlatego nie będzie innych piłkarzy i

oszczędzę wam tego rodzaju pytań. Pełnię rolę dyrektora sportowego od wielu lat i

jest to jedna z operacji, która sprawia mi największą satysfakcję. Jest wspaniałym

graczem, miałem wsparcie kierownictwa i dostępność Schicka do przybycia tutaj.

Jak myślisz, jak pokonałeś konkurencję po Schicka?

- Dobrzy piłkarze znajdują zawsze przestrzeń w drużynach, które mają duże

ambicje. Wykonaliśmy zespołową pracę, aby pokonać konkurencję, ja w pierwszej

osobie, ale również kierownictwo. Pracowaliśmy bardzo dużo, aby zaoferować

Schickowi jak najlepszy możliwy produkt.

Jakie znaczenie ma mecz Roma-Chapecoense?

- Myślę, że to będzie emocjonujące spotkanie, mam nadzieję, że może być takie dla

wszystkich, chcemy oddać hołd ofiarom tej katastrofy, w piłce potrzebujemy takich

momentów.

Jak wygląda sytuacja ewentualnych operacji graczy na wylocie?

- Sytuacje są różne, jest ciężka praca w sprawie odejść Gyombera i Vainqueura.

Tumminello może nawet zostać, gdyż podoba się trenerowi, ale jeśli znajdziemy

opcję, która nam się spodoba, możemy go wysłać na wypożyczenie. Z Castanem

jest inaczej, jeśli nie znajdziemy odpowiedniego klubu, może zostać.

Dlaczego Mahrez nie przyszedł?

- Nie możesz kupić czegoś od kogoś, gdy ten ktoś nie chce tego sprzedać, wówczas

przerywa się negocjacje.

To Florenzi może być prawdziwym skrzydłowym w tym sezonie czy też

Defrel musi grać poza swoją pozycją?

- Chciałbym zdradzić sekret. Pierwsza podróż poza Rzym, aby otworzyć negocjacje

dla Romy była w sprawie Schicka, mówimy o okresie dwa miesiące temu. Patrik był

zawsze naszą obsesją, jednak w tamtym momencie jego pierwszą opcją był

Juventus. Jeśli chodzi o taktykę, niczego wam nie powiem, ja muszę dać trenerowi

najlepszych graczy, potem o taktyce będzie myślał on. Uważam, że jest miejsce dla

wspomnianych graczy, ale też dla Undera, Dzeko: mamy najlepszego trenera, aby

ich wybierać.
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Powiedziałeś, że mercato jest zamknięte: zatem żadnego obrońcy?

- Przede wszystkim wszystkie decyzje zostały podjęte wspólnie z trenerem, nie

podejmuję decyzji w pojedynkę. Chciałbym dokonać ogólnej refleksji: wszystkie

zespoły mogą zostać poprawione, ale potrzebne są odpowiednie instrumenty

finansowe. Roma dokonała wielkiego wysiłku w porównaniu do swoich możliwości,

zrobiliśmy maksimum i jestem zadowolony. Wszystkie zespoły są możliwe do

poprawienia, także Barcelona i Real Madryt, jednak jestem zadowolony.

El Shaarawy zostanie w Romie?

- Tak, nie było żadnej oferty.

Zdarzyło ci się doprowadzić do końca tak trudne operacje jak ta z

Schickiem?

- Nie, to była złożona operacja, ale byliśmy w stanie przekonać Sampdorię do

sprzedania gracza.

Jaką ocenę dałbyś mercato Romy?

- Byłbym mało obiektywny. Jestem zadowolony, ale nie w pełni, gdyż jestem

ambitny. Mercato nie zaczyna się w czerwcu, ale już we wrześniu, przybyłem do

Romy w trakcie sezonu i mogłem spisać się lepiej. Wystawie sobie dostateczną

notę, muszę się więcej uczyć.

Pokonałeś Sabatiniego na rynku, pozyskując Schicka i Karsdorpa, którzy

podobali się również mu?

- Nie ma pojedynku Monchi-Sabatini na rynku, przeciwnie, mam nadzieję, że

osiągnę jego poziom.
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